
Styrelsemöte med Nyköpings Frisksportklubb 2010-09-27 kl 18:00, 
Frisksporttorpet
Protokoll 4:2010 Sida 1(2)

Närvarande: Lena Tholse Magnus Karlsson Marcus Rosenlind
Bernt Karlsson Bosse Röjder

1. Mötets öppnande
Klubbens ordförande Lena öppnade mötet ca 18:02.

2. Val av ordförande, mötessekreterare och justeringsman
Lena utsågs till mötesordförande, Bosse utsågs till sekreterare och Marcus till justeringsman.

3. Godkännande av dagordning
Den föreslagna dagordningen godkändes.

4. Föregående mötes protokoll.
Föregående styrelseprotokoll lästes upp och kommenterades.

5. Protokolljustering
Föregående styrelseprotokoll skrevs på av de som var närvarande.

6. Ekonomirapport från kassören.
Bernt redovisade vad som hänt ekonomiskt sedan halvårsskiftet.

• Medlemsredovisningen (medlems- och klubbstöd minus förbundsavgifter) till SFF för 2009 
slutade i en utbetalning i är på 3670 kr till klubben, vilket ligger nära uppskattningen i 
budgeten.

• Hittills i år har klubben fått utbetalningar från Idrottslyftet på 50 500 kr, men det är osäkert 
vilka projekt som betalats ut och vilka som vi inte fått fullt betalt för. Bernt och Birgitta får 
klara ut det.

• Bernt har någon fråga angående pengarna från städdagen för Valsta ängar.
• Det är också oklart om vi fick en utlovad rabatt på ett större inköp av bollar.
• Klubben har köpt in tröjor för 7500 kr.

Sammanfattningsvis så bedöms det ekonomiska läget vara under kontroll.
7. Redovisning av trampolinverksamheten. 

• Marcus Rosenlind basar över trampolinverksamheten, stöttad av Christian och Jonas. 
• Träningstiderna har skurits ned till en gång per vecka – måndagar 19-21. 
• Ungefär 10 st hoppar, sedan flera tidigare deltagare flyttat från staden. Det har dock kommit 

flera nybörjare. 
• Eftersom de flesta nybörjare också är unga så planerar Marcus att dela upp träningen i två 

pass – 19-20 och 20-21 så att de yngre får tillfälle att hoppa med under den första timmen.
• Det kom fram ett förslag att trampolinverksamheten ska ta hand om den gymnastikmatta 

som förvaras i storstugan. Den kan de som väntar på sin tur att använda trampolinen 
utnyttja.

• Marcus är positiv till att även trampolingruppen hjälper till med tipspromenaderna. Kanske 
kan de fixa fika någon gång också.

• Bernt har fått en räkning från en tävling i Uppsala, som innefattar mat mm. Det beslöts att 
bara betala tävlingsavgiften. Övriga kostnader får deltagarna stå för själva.

8. Planeringen av div 3-serierna för herrar och damer
• Både herrlaget och damlaget är anmälda till seriespel i div3. Herrserien ser ut att bli tunn, 

eftersom endast 2 lag anmält sig så långt. I stället kommer man kanske att spela i den sk 
Sverigeserien som genomförs som sammandrag med grupper om 3 lag. 

• Damerna skall spela en träningsmatch mot ett Eskilstunalag. Damserien är schemalagd. 1:a 
matchen skall vara lördagen 2 oktober., men det är osäkert om den blir av, eftersom 
motståndarna har svårt att få fullt lag.



Styrelsemöte med Nyköpings Frisksportklubb 2010-09-27 kl 18:00, 
Frisksporttorpet
Protokoll 4:2010 Sida 2(2)

9. Nya tränings/lekgrupper?
Theodor och Gabriel har haft planer på att starta en grupp för riktigt unga barn, men så här 
långt verkar det inte kommit igång. 

10. Skolaktiviteter?
Eftersom Birgitta inte var närvarande så förelåg ingen information om några sådana kommer 
igång under hösten.

11. Arboretumstig och övriga aktiviteter inom LONA-projektets ram.
Av de projekt som godkändes av länsstyrelsen så är det arboretumstigen som är först ut. 
Planeringen fortgår för fullt. Stigens dragning och de träd som skall ingå är klart. Sven 
skriver texter till informationsskyltarna. Vi hade planerat att anlita en konstnär som tidigare 
gjort liknande illustrationer för bilderna, men det visade att hennes priser skulle spräcka 
budgeten med råge. Sven har fått lov att använda bilder som Skogsvårdsstyrelsen låtit ta 
fram i stället.

12. Bemanning av tipspromenaderna.
Endast 3 veckor är besatta med frivilliga så här långt.

13. Uppdateringen av hemsidan – kurs för resp verksamhetsansvarig?
Hans vill få igång resp verksamhetsansvarig att skriva på den nya hemsidan. Han tycker att 
de berörda skall gå på någon av de kurser som finns. Beslöts at han får gå vidare med den 
idén och kanske kolla om det går att få en kurs i Nyköping.

14. Höstfest/städdag
Hans har redan slagit ängsmarken runt torpet med ”slåtterbalk” och våra hustomtar har 
räfsat, så vi beslöt att satsa på något till våren i stället.

15. Träningslägret
Träningslägret blev mycket lyckat. Vi hade sökt 6200 kr från idrottslyftet, men beviljats 
3200. När räkningen för tränaren kom så ingick kostnader för resor och mat, vilket kanske 
inte förutsetts?

16. Rapport från sektionerna 
Denna punkt hoppades över denna gång. Föregående punkter har avhandlat det mesta.

17. Kvalitetssäkring av klubben
Inget gjort sedan förra mötet.

18. Övriga frågor
Inga ytterligare frågor togs upp.

19. Datum för nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir 22 november kl 17:30 (OBS tiden!). Plats: Frisksporttorpet.

20. Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat kl  18:50

21. Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - -
Bo Röjder Lena Tholse Marcus Rosenlind
Sekreterare Ordförande Justeringsman


